



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2025-13-11 12:00

Plats:

Närvarande:

Ordförande: Linnea Berggren

Vice ordförande: På Praktik

Ekonomiansvarig: X

Samo: Nathalie Skogh (på länk)

Utbildningsansvarig: William Melin

Informationsansvarig: Alicia Janemalm

Eventansvarig: Henning Hedström

Arbetsmarknadsansvarig: Jacob Andersson

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 12:09

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

-

§5. Godkännande av dagordningen

Godkännes

§6. Föregående protokoll

Publicerat

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Har varit på info-föreläsning med Tullverket. Sammanfattningsvis så kommer dem börja agera på smuggling av alkohol över gränsen nu. Gäller alla sektioner, inget specifikt riktat mot sjösektionen.
- Möte med JS-Sverige, som gör digitala broshyrer. Dags för ny broshyr.
- Sitter i 2 projektgrupper just nu:
 - En för ombyggnation i Saga-Huset. Har haft ett uppstartsmöte för att gå igenom planeringen.
 - Också med i e för rekrytering av den nya skolchefen. Annons är nu publicerad.
- Haft möte med Tord. Kommer börja kolla på taken när de går skyddsronder. Tak som måste lagas i föreningstorget kommer att faktureras till sektionen. Fått klagomål på rektorsnivå om skicket före detta FT lämnats i, men tryckte ihop med Tord på att det är



något som skett under många, många år. Tord har beställt kodlås till alla föreningsrum. Letar efter förråd. Kommer snart få tillgång till soprum.

- *Info* och *Ordf* sköter ekonomi tills vi får en ny ekonomiansvarig.
- Var på KU-4 i måndags. Rektorn och vicerektorn för utbildning deltog. Chalmers landar 1:a i världen på en lista om "learning".

b. Vice ordförande

På praktik.

c. Ekonomiansvarig

Ej närvarande.

d. SAMO

- Inga meddelanden

e. Arbetsmarknadsansvarig

- Det rullar på.
- Praktik-minglet var lyckat.
- Planerar skipping-resan, men är i första stadiet.

f. Utbildningsansvarig

- Haft överlämning med tidigare utbildning.

g. Informationsansvarig

- Varit i kontakt med CSF gällande att de vill få tillåtelse att (fortsätta?) använda vårt postfack på Johanneberg. De får inget eget fack.
- Skapat en ny kalender som finns på hemsidan nu. Måste uppdatera den manuellt, men den fungerar bättre än den förra.
- Planerar att strukturera upp whiteboard-tavlan i FT-korridoren, så kan alla föreningar lätt fylla i event

h. Arrangemangsansvarig

- Börjat draft på underlag för Bunkern-avtalet.
- Möte nästa vecka med Magdalena och *Info* gällande sponsring för vinterspelen.
- Haft diskussion med kaptenerna inför deras examensmiddag.

Beslutsfrågor

Beslutsfråga 1: Äskning Byssan

6.300 SEK för föreningskläder. 700 SEK/st, 9 personer.

Info avstår från röstning pga jäv.

Mötet godkänner Byssans äskning.



Diskussionsfrågor

Diskussionsfråga 1. Tullverket

Hur vill vi hantera diskussionen med föreningarna gällande tullverkets nya agerande?

Högskolan märker även att problemen återkommer var 5:e år.

Ordf kommer hålla sjöråd med föreningarna gällande detta.

Diskussionsfråga 2: BastU-incident uttalande?

Styret väljer att inte utföra ett uttalande men välkomnar till frågor

Diskussionsfråga 3: Vilka vill vara med på möte med Alexandra?

”Tänkte bara diskutera lite om MATS framtid så kanske du, utb, vice kanske men kan ju tycka att du kan ju säga att de som vill kan ju vara med om de vill ”

Deltar: Ordf, Utbildning & Alf.

Behovsfrågor

Mötet avslutas 12:43.